
Presidiumweek

VERSLAG

Vergaderingen van maandag 29 juni tot vrijdag 3 juli 2015

Maandag 29 juni 2015 - namiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander (tot 16u55), Andreas, Anne, Arne, Arno, Bart, Bram, Carolyne,
Denis, Fanne, Gitte, Jari, Joni, Joran, Katrijn, Kristof, Lien, Marlies, Quentin, Sander, Siebe,
Simon, Stijn Cambie, Tijl, Tine (tot 16u55), Tom De Groote, Wies, Yanice (tot 16u55)

Verontschuldigd: Anton, Eline, Jeroen, Joke, Laurens, Kevin, Les, Lise, Marie, Mariska, Nick, Pepijn, Reinout,
Rik, Stijn Caerts, Tom Van den Eynde, Tom Vervoort

De vergadering wordt geopend om 15u11.

Goedkeuring agenda

Er is een sponsor waarover beslist moet worden of we deze willen, dit valt onder PR. Een extra blad op de website
hoort bij Webteam. Grappige T-shirts valt onder werkgroepen. Fotosite wordt toegevoegd voor presidiumvoordeel.
De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Regels tijdens presidiumweek:

– Een begonnen pint mag meegenomen worden naar de vergadering, maar er worden er geen bijgehaald.
Water of frisdrank bijhalen mag wel. Er hangen lijsten om streepjes op te zetten als je iets gedronken
hebt. Voor een volle Winapint wijn moeten twee streepjes getrokken worden. Chocomelk en alles wat
bij het ontbijt hoort is gratis. Er staat ook sojamelk tussen.

– Koken wordt gedaan door vrijwilligers en als er geen zijn, worden er mensen aangeduid. Wie gekookt
heeft, moet diezelfde maaltijd niet afwassen, maar wel op een ander moment. Iedereen moet minstens
één keer afwassen. De volgende afwassers worden aangeduid door degenen die net geweest zijn, liefst
met een ludieke reden.

– Doe niets wat je thuis niet doet, gewoon iets meer drinken. Als je kotst in de wc’s, is dat niet erg,
maar dan kuis je dat wel op.

• Het wordt heel warm deze week. Daarom gaan we ’s ochtends en ’s avonds vergaderen en ’s middags wat
meer vrije tijd hebben, zodat we niet in de hitte moeten vergaderen. ’s Ochtends vergaderen kan wel lastig
zijn als er ’s avonds veel gedronken wordt, dus te vroeg vergaderen gaan we nu ook niet doen.

• Overzicht van het eten:

– Maandag: pasta (avond)
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– Dinsdag: omelet (middag) en wortelstamppot (avond)

– Woensdag: croque monsieurs (middag) en pita met vlees en sla (avond)

– Donderdag: hotdogs (middag) en fishsticks met spinazie stoemp (avond)

– Vrijdag: overschotjes (middag) en BBQ (avond)

• Tegen vrijdag moeten de statuten en het HR gelezen worden, zodat iedereen de structuur van Wina wat
beter begrijpt. Schrijffouten en onduidelijkheden worden vrijdag overlopen, zodat deze verbeterd en eruit
gehaald kunnen worden naar volgende jaren toe.

• De posten moeten samenzitten en alle activiteiten en de interne werking bespreken, zodat op de vergadering
overlopen kan worden wat hieruit naar voor gekomen is. Dit moet zo snel mogelijk gebeuren, want ook de
werkgroepen moeten nog samenzitten. Deze worden nog ingedeeld.

• Voor de inschrijfstand van de eerstejaars is er een shift van LOKO. Wij hebben om 28 augustus de middagshift
gekregen van 13u tot 17u. Twee mensen moeten deze invullen. Mensen die nog graag shiften willen doen
bij CuDi mogen dat ook altijd nog aangeven bij Lien. Laurens maakt dat dan in orde op de site.

Inrichten van de werkgroepen

Er wordt nog een werkgroep gemaakt voor Winalliance, aangezien dit best nuttig is en niet veel werk.

24 urenloop

Zij regelen het eetstandje, het loopstandje en de gehele werking, aangezien dit vrij veel werk is en onder meerdere
posten valt. Het promofilmpje hoeven zij niet te maken, want hier is een aparte werkgroep voor ingericht.
- Denis, Joran, Kristof, Quentin (verantwoordelijke), Siebe, Simon, Stijn Cambie, Tijl en Tom De Groote

Alumni

Alumni probeert de alumniwerking meer onder de aandacht van de studenten te brengen. Ze zoeken contact met
onze alumnivereniging, nodigen hen uit en hopen dat zij ons ook uitnodigen. Dit kan onder meer door een tekstje
in hun boekje te schrijven en hen hetzelfde te laten doen in de Winagenda.
- Anne, Bram, Carolyne, Joni en Quentin

Ereleden

Elk jaar wordt er iets georganiseerd voor de ereleden, meestal een ereledendiner. Deze werkgroep bepaalt deze
week al wat ze gaan doen en wanneer.
- Anne, Fanne, Joni, Kristof en Quentin

IKZ

Interne kwaliteitszorg bespreekt de statuten en het HR. Als er vrijdag opmerkingen zijn, kijkt deze groep deze na,
om te kijken hoe ze dit kunnen verduidelijken naar volgende jaren toe. Eveneens halen zij er spelfouten uit.
- Anne, Carolyne, Joni, Katrijn, Simon en Yanice

Grafisch

Zij maken de kalenders en de posters en kunnen een beetje met Photoshop werken. Als er iets ontworpen moet
worden voor je activiteit, kun je altijd bij hen terecht.
- Arne, Fanne, Jari, Joke (?) en Marie (?)

2



PMD Bitch

In navolging van het campagnepuntje ’Geen Gezever met de Zakken’, zorgt deze werkgroep dat op activiteiten het
afval gescheiden wordt. Eigenlijk hoeven ze dit maar gewoon in de gaten te houden en het mee te geven aan wie
op die activiteit moet opruimen. Het is best dat GAK en Cultuur hierin zitten.
- Lien, Sander en Simon

Span for Everyone

Bij het kiezen van de activiteiten moet er gezorgd worden dat deze leuk zijn voor iedereen en veel volk gaan
trekken. Deze werkgroep staat hier deze week extra bij stil en herinnert iedereen er vaak genoeg aan. Vertalen
naar het Engels hoeven zij niet te doen, ofwel stuurt iedereen zijn tekstje meteen ook in het Engels door, ofwel
vertaalt internationaal ze.
- Jari, Quentin, Simon en Tine

T-shirts

Jari heeft mensen van informatica en wiskunde nodig om de goede mopjes te halen uit degene die afgelopen maand
gepost zijn, zodat daar de vijf beste uit gekozen kunnen worden.
- Alexander, Denis, Fanne, Jari, Lien, Simon, Tine, Tom De Groote

Themaweek

Elk jaar is er een themaweek waarin elke post iets organiseert. De werkgroep beslist hiervoor het thema en maakt
een uitwerking voor elke post.
- Alexander, Arno, Bart, Jari, Lien, Sander, Simon, Stijn Cambie en Tine (verantwoordelijke)

Winalliance

Zij leggen contact met de zusterverenigingen in Antwerpen, Gent en Hasselt en desnoods ook in Nederland, door
een activiteit voor iedereen te organiseren en hen af en toe uit te nodigen op onze activiteiten.
- Bram, Denis, Lien, Sander en Stijn Cambie

Fotosite

Er is een aparte site voor de foto’s gekomen en dit heeft voor- en nadelen. Het grootste voordeel is dat het werkt,
Webteam heeft er lang aan gewerkt om het deftig te maken. Het uploaden gaat sneller en de foto’s kunnen allemaal
tegelijk op de server gezet worden en verplaatst worden. Een nadeel is dat de nieuwe site niet echt deel uitmaakt
van de Winasite, aangezien het werkt met een nieuw programma waarmee foto’s gemakkelijker gedisplayed kunnen
worden. Met Drupal is het al vaak geprobeerd en dat lukt echt niet. Dat betekent dus alweer een nieuw systeem
om te onderhouden. Ook heeft de fotosite niet dezelfde skin als de Winasite, dus mensen gaan het verschil echt
kunnen zien. Het ziet er wel echt goed uit, dus dit is niet echt een probleem. Webteam zet nog een tekstje in de
Winagenda, zodat mensen ervan op de hoogte zijn en er naar gaan kijken. We behouden de nieuwe fotosite.

Presidiumvoordeel

Presidiumvoordeel moet zoveel mogelijk beperkt worden. We doen het voor de leden en niet voor onszelf, dus
we willen het geld uitgeven aan de leden. We kunnen misschien wel shiftendrank invoeren. Een teambuilding als
beloning voor al het werk kan misschien ook wel, dus we moeten kijken wat we hier mee gaan doen.

Shiftendrank is zeker voor grote activiteiten wel goed, als je veel shiften doet krijg je daar toch wel dorst van.
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Vorig jaar waren er soms wat problemen met het invullen van de shiften. Dit kan aan de motivatie gelegen hebben,
maar misschien is het sowieso toch geen slecht idee om shiftendrank in te voeren. Zo creëer je een standaard
dat iedereen er wel iets voor terug krijgt, zodat mensen niet stoppen met shiften te doen. We kunnen de term
presidiumvoordeel best niet meer gebruiken en er misschien niet-presidium-nadeel van maken. Shiftencola wordt
weer ingevoerd met één cola voor twee uur shiften. Voor Bar volgt er een aparte regeling. Als teambuilding
kunnen we op het einde van het jaar een etentje doen bij wijze van bedankje. In veel andere kringen wordt vaak
een presidiumcantus gedaan. Al onze cantussen zijn een beetje presidiumcantussen, maar dit zou dan echt alleen
met het huidige presidium zijn. Dit is niet tegen het campagnepuntje, omdat we er geen geld aan uitgeven en het
niet op de kalender komt.

Wat een beetje een probleem is, is dat de overschotten altijd op de gang terecht komen. Er wordt verder niets
mee gedaan en het zijn bijna altijd alleen de mensen die op de gang zitten die er iets aan hebben. Mensen van de
laatste shift zouden dit ook mee naar huis horen te mogen nemen. Vorig jaar was er soms op het einde nog cola
over en kregen de shifters toch geen shiftencola, terwijl die dan een kwartier later naar de gang ging. Anderzijds
wordt er wel altijd gezegd dat mensen het mogen meenemen van de gang, maar doen ze dat gewoon niet en wordt
het daar uiteindelijk ook gewoon weggegooid. We spreken af dat overschot meegenomen mag worden door de
mensen van de laatste shift. Als er een halfuur voor het einde van een eetstand nog een hele kom over is, dan mag
daar ook gewoon van genomen worden, zodat we het niet weg hoeven te gooien. Het is wel niet de bedoeling dat
kommen meegenomen worden, anders geraken deze niet terug op de gang! Neem zelf een potje mee of kom op
de gang eten zoals Reinout.

Presidiumrekening

Iedereen van het presidium heeft een rekening bij Wina. Als je bijvoorbeeld een trui aangevraagd hebt, komt dat
op die rekening te staan. Het is niet zoals een bank: je kan niet aan Fanne gaan vragen of je geld bij hem mag
lenen. Het is enkel bedoeld voor zaken als Presidiumweek of EJWiekent. Op de gang dingen kopen zoals een glas
of een codex mag wel, maar enkel als je positief staat.

Ledentruien

Vroeger waren dit altijd bordeaux rode pulls, met zakken vooraan en op de achterkant het Winaschild. Vorig jaar
stond er voor elke richting iets apart op de achterkant. We kunnen dit jaar dezelfde ontwerpen verkopen, dan is het
gewoon de prijs per trui. Bij een nieuw ontwerp moeten er minstens dertig besteld worden om het even goedkoop
te maken. De vraag is dan of we truien met hetzelfde ontwerp wel verkocht gaan krijgen. Op de eerstejaars na
heeft iedereen vorig jaar al de kans gehad. Er werd wel gezegd dat sommige mensen het ontwerp uiteindelijk
erg mooi vonden en spijt hadden dat ze geen trui gekocht hadden. Bij een nieuwe druk gaan de mensen die er
al één hebben die waarschijnlijk ook niet kopen. Degenen die de trui nu niet gekocht hebben, vinden het ont-
werp dan misschien wel mooier. Anderzijds is één trui voor de hele richting die niet verandert over de jaren wel fijn.

Het model was vorig jaar niet ideaal: de truien waren nogal kort en er waren twee kleine zakken aan de zij-
kant in plaats van een buidelzak. We zouden dit jaar een ander model kunnen nemen voor de presidiumtruien,
kijken hoe dat ons bevalt en dat dan misschien ook voor de leden nemen. Dit ander model heeft een buidel en
is wat langer. De prijs tussen beide verschilt niet hard. We wachten voor het model dus af tot EJWiekent, we
behouden hetzelfde ontwerp en we behouden ook de kleur, aangezien alle KU Leuven truien in die kleur zijn.

Leden-T-shirts

Er zijn twee modellen voor de T-shirts: hetgeen dat de afgelopen jaren gebruikt is en waarbij veel mensen commen-
taar hadden op de slechte kwaliteit en het model van de T-shirts van de campagne van Span. Gezien het aantal
T-shirts dat we normaal gezien verkopen, komt het oude model op acht euro en het nieuwe op tien of elf. Het
model van Span is veel beter en is die paar euro extra wel waard. De voorbije jaren zijn de T-shirts trouwens altijd
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aan tien euro verkocht, omdat er niet geweten was dat ze eigenlijk maar acht euro kostten. Het nieuwe model is
van een organisch merk, daar kunnen we ook reclame mee maken. Voor de kleuren hebben we de leden vorig jaar
online laten stemmen. Met de werkgroep kan een reeks kleuren gekozen geworden, waaruit ze dan kunnen kiezen.
Ze houden er best rekening mee dat Jari de kleuren in het echt ook mooi vond, want de foto’s komen niet altijd
overeen met de realiteit.

Fotoboek

Normaal gezien wordt er een fotoboek gemaakt. Dat is een boek waarin de hoofden van iedereen staan met
daarnaast tekstjes die er door anderen zijn bij geplakt. Hiervoor worden op het einde van het jaar plakdagen
georganiseerd op de bar, waarop alle bladen uit het fotoboek neergelegd worden en mensen zinnen uit tijdschrif-
ten kunnen knippen om naast de foto’s te plakken. Deze papieren worden dan ingescand voor het uiteindelijke
fotoboek. Dit jaar is het mislukt omdat er te laat aan gedacht werd. Er zijn er vijftig besteld, dus het is niet dat
iedereen dit doet, maar het is toch nog wel de moeite. We kunnen het afschaffen, of er misschien een nieuwe vorm
aan geven. Bij Voenk hebben ze het al veel compacter gemaakt door er enkel nog leden in te zetten. Toch was
het daarna nog steeds een dik boek met veel lege pagina’s.

We kunnen er misschien een afstudeerboek van maken in plaats van een fotoboek. Als je nog aan het stude-
ren bent heb je er niet veel aan, want dan zie je die mensen nog. Een zwanenboek is leuker, minder werk,
compacter en persoonlijker voor de laatstejaars. We zitten met erg kleine richtingen, dus we moeten zorgen dat
we veel reclame maken zodat iedereen er van weet, anders is het niet echt de moeite. Uiteindelijk is het best iets
mooi om te hebben als laatstejaars, en het jaar erna gaan ze werken, dus ze hebben er het geld voor. Misschien is
het het beste om het niet voor alle masters te doen. Voor informatica is dit sowieso lastig omdat zij bij de burgies
horen. Aan hen kunnen we op de inschrijvingsstand vragen of ze er één willen en of ze er in willen en dan kan
daar een foto getrokken worden met het witte tentje als achtergrond. Statistiek heeft veel internationaalstudenten
en weinig studenten van Wina stromen daar naar door, dus bij hen kunnen we het best ook vragen bij de inschrij-
vingsstand. Zo kunnen we het ook met andere internationaalstudenten doen.

We kunnen best een werkgroep oprichten met laatstejaars als Cedric en Stef, die we dan betrekken in de or-
ganisatie. We beslissen eerst of we nog een boek gaan maken. Er zijn 30 stemgerechtigden.

• Voor 16

• Tegen 2

• Onthouding 12

Er komt nog een fotoboek. Vervolgens beslissen we of het voor iedereen zal zijn of enkel voor de laatstejaars.

• Iedereen 0

• Laatstejaars 19

• Onthouding 11

We kunnen aparte boeken maken voor wiskunde, fysica en informatica, maar dan gaat inbinden meer kosten. In
een slecht jaar kan het dan ook gebeuren dat het boek maar uit één bladzijde bestaat en mensen uit fysica hebben
vaak vrienden die wiskunde studeren en omgekeerd. We gaan daarom voor één boek voor alle richtingen samen.
Mensen die nog een half jaar moeten doen mogen zelf beslissen of ze er in willen, net als mensen die geen Wina
richting studeren, maar wel veel naar de activiteiten komen. Ze kunnen dit aanduiden bij de inschrijvingsstand.
Daar moeten we ook nakijken of eerstejaars het niet per ongeluk aangeduid hebben. Er wordt een werkgroep
opgericht voor de verdere uitwerking met Fanne, Lien en Jari.

We kunnen zoals bij Merkator op het einde van het jaar een miniverkiezing houden met titels als: meest zatte
Winees, meest schaars geklede Winees, meest hopeloze Winees, . . . Dit kunnen we nu op de Winasite doen,
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aangezien het niet meer gaat in het fotoboek. Er zijn wel leukere categorieën te vinden dan bovenstaande. Bij
VTK houden ze zo’n stemming via Google. Het idee wordt doorgegeven aan redactie.

Ploegtextiel

Model

Elk jaar zijn er truien van het presidium, met daarop naam, zirkel en het schild. We beslissen best eerst over het
model, want de keuze aan kleuren hangt daar van af. Er is een model met een rits, maar daar is amper keuze bij de
kleuren. Het model van de ledentruien van dit jaar heeft vreemde zakken aan de zijkant en is nogal kort. Een derde
model heeft een buidelzak van voor en is wat langer, voor dezelfde prijs. De kleuren zijn hierbij wel beperkt tot
zwart, navy blue, groen, kaki, raspberry, azuur en antraciet, bij het model van dit jaar is er ook rood, geel en een
andere tint blauw. Geel en andere kleuren kosten meer. Er waren best wel wat nadelen aan de truien van dit jaar:
veel mensen vonden ze te kort, een buidelzak is iets handiger, de truien waren voor sommigen wat smal aan de
mouwen en ze geraakten ook vrij snel uit model. Er wordt gestemd over het model. Er zijn 29 stemgerechtigden.

• Lang model met buidel 22

• Kort model met zijzakken 1

• Onthouding 6

We nemen het lange model met de buidelzak vooraan.

Kleur

Zwart zag er uit als op de foto, navy was de kleur van de ledentruien van dit jaar, groen was lichter dan op de
foto, kaki was vergelijkbaar, raspberry iets donkerder en azuur en antraciet waren ook zoals op de foto. Groen
hadden we dit jaar al en azuur is het blauw van Apolloon. Historia heeft normaal gezien ook donkergrijs en ploeg
The Misty Mountains van Merkator had dat ook. Bij antraciet nemen we best een gekleurde opdruk. Er wordt
een aanvaardbaardheidsrondje gehouden. Er zijn 30 stemgerechtigden.

Zwart aanvaardbaar 10 niet aanvaardbaar 12 onthouding 8
Navy aanvaardbaar 0 niet aanvaardbaar 22 onthouding 8
Groen aanvaardbaar 5 niet aanvaardbaar 18 onthouding 7
Kaki aanvaardbaar 4 niet aanvaardbaar 16 onthouding 10
Raspberry aanvaardbaar 12 niet aanvaardbaar 9 onthouding 8
Azuur aanvaardbaar 1 niet aanvaardbaar 18 onthouding 11
Antraciet aanvaardbaar 25 niet aanvaardbaar 0 onthouding 5

Zwart, raspberry en antraciet zijn aanvaard.

Raspberry gaat te schreeuwerig zijn voor een trui en je kan ook niet je T-shirt en je pull tegelijk aan doen,
want oranje en roze vloeken. Ze vinden trouwens al dat Wina een homokring is (er was ooit een homopreses en
uit solidariteit hebben alle mannen van dat presidiumjaar gedanst met een man), misschien moeten we dat niet
bevestigen met roze truien. Raspberry zou wel goed zijn om nog eens het statement te maken dat wij daarboven
staan, maar intussen is de commotie daarrond al fel geminderd, dus laten we het beter rusten. Een statement
is trouwens fijn aan de hand van een holebi themaweek, maar je wilt dat geen jaar lang doen. Als we raspberry
nemen, kunnen we het beter doen omdat het mooi is en opvalt, zodat ze direct weten dat we van Wina zijn. Het
is in elk geval geen kleur waar al veel mensen van andere kringen mee hebben rondgelopen. Als er misschien een
deel van de jongens het niet gaan dragen omdat het te roze is, is het wel stom om deze kleur te nemen. Het zijn
truien van 32 euro, dat is veel voor iets dat je toch niet draagt. Er wordt een selectieronde gehouden.

• Zwart 7

• Raspberry 20
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• Antraciet 46

We nemen antraciet als kleur voor de presidiumtruien.

Opdruk

Mooie kleuren bij donkergrijs zijn: rood, roze, goudachtig geel, lichtblauw, licht appelblauwzeegroen en wit. Rood
lijkt op de pulls van twee jaar geleden en is niet geweldig leesbaar. Zeker voor kleurenblinde mensen of als het
schemert is het verschil met grijs niet groot. Roze is beter leesbaar maar is dan weer vrij vrouwelijk, dus misschien
is het beter om lichtrood te nemen. Lichtblauw en licht appelblauwzeegroen kun je ook heel goed lezen, zijn heel
mooi bij donkergrijs en lijken niet op de kleuren die we de laatste jaren genomen hebben. Wit is niet opvallend,
maar het past er wel goed bij. Het nadeel is dat heel veel mensen donkergrijs met wit combineren en dat het dus
hard op al de rest lijkt. Appelblauwzeegroen blijkt niet in aanbieding te zijn, dus we veranderen dit naar turquoise.
Er wordt een aanvaardbaarheidsrondje gehouden. Er zijn 26 stemgerechtigden.

Rood aanvaardbaar 17 niet aanvaardbaar 2 onthouding 7
Roze aanvaardbaar 6 niet aanvaardbaar 13 onthouding 7
Goud aanvaardbaar 7 niet aanvaardbaar 14 onthouding 5
Lichtblauw aanvaardbaar 18 niet aanvaardbaar 7 onthouding 1
Turquoise aanvaardbaar 15 niet aanvaardbaar 4 onthouding 7

Rood, lichtblauw en turquoise zijn aanvaard.

Turquoise is redelijk donker en valt niet echt op op antraciet. Lichtblauw kan schreeuwerig overkomen, maar
op de kleur die zij hebben is het meer hemelblauw. Het rood dat ze hebben is flame red, het rood van Jupiler.
Rood past misschien net iets beter bij donkergrijs. Er wordt een selectieronde gehouden.

• Rood 25

• Lichtblauw 31

• Turquoise 6

We nemen lichtblauw voor de opdruk. Deze zal hetzelfde zijn als vorig jaar, met naam, zirkel, schild en ’53ste
werkingsjaar’.

Investeringen

Zaalvoetbal vindt bijna elke week plaats, dus het zou handig zijn om een eigen voetbal te hebben. Haspels moeten
we vaak gaan lenen en het zou daarom beter zijn om er zelf een paar meer te hebben. Focus was dit ook al van plan,
dus we kijken eerst nog eens na hoeveel zij er gingen kopen. Simon mist moersleutels in de gereedschapskoffer,
maar met Wina gebruiken we die niet echt. De EHBO is niet veel meer waard, daar mag Tom zich eens mee bezig
houden. Voor de bolderkar zijn banden gevonden in Metaleuven die niet lek kunnen gaan. Ze kosten een hoop
meer, maar zijn misschien wel van goede kwaliteit. Pannen zijn ook aangekocht met Focus. Croquemachines
hebben we niet, maar dat moet je kuisen nadat het gebruikt is. Als dat van Wina is, wordt het vaak ongekuist
gewoon terug in de kelder gelegd. Er zijn altijd genoeg mensen van het presidium die croquemachines hebben
en het is ook niet standaard dat we elk jaar croques maken, al zou dat misschien wel vaker gebeuren als we zelf
een machine hadden. Een beter fototoestel voor andere activiteiten dan de bar is ook een idee. Voor de meeste
Winafoto’s is dit misschien niet echt nodig. We kunnen dan beter geld apart zetten voor een gewoon fototoestel,
aangezien de laatste jaren gebleken is dat dat vrij snel kapot gaat. Als er geld over is, kunnen we er dan nog altijd
een deftig kopen. Voor de BBQ’s kunnen we een extra ton kopen en nieuwe roosters, want de handvaten zijn aan
het afbreken, maar blijkbaar zijn er vorig jaar al twee nieuwe gekocht. De ton zou wel handig zijn, al kunnen we
dat misschien gewoon ergens vinden in plaats van het te moeten kopen.
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Varia

• Katrijn: ’Joke kan nogal goed photoshoppen. misschien kan zij in de werkgroep Grafisch.’

• Aiko: ’We hebben een kassa en daar plakken nog Voenk-stickers op. Misschien kunnen er andere stickers
over plakken.’

• Quentin: ’Was het de laatste vergadering vandaag?’

• Bart: ’Wie speelt er vanavond mee Dungeons & Dragons?’

• Anne: ’Vanavond kunnen best al zoveel mogelijk posten samenzitten, zodat we dat morgen kunnen be-
spreken. EJW mag Presesduo roepen voor hulp hierbij. Het is vooral de bedoeling om te bekijken welke
activiteiten je wilt doen en hoeveel geld je daarvoor zou willen. Redactie moet ’redactie in actie’ in de gaten
houden en uitwerken welke dingen ze daar exact mee gaan doen. Webteam zorgt voor een concrete planning
met deadlines en moet weten waar ze naartoe willen werken. GAK moet een deftige uitwerking bedenken
voor de Problem Solving Night. Voor Bar kan best nagedacht worden over wat we gaan doen als de vaten
opslagen, of ze een deal gaan regelen met de jenever en wat ze met het vrijwilligerswerk en shiftendrank
gaan doen.’

• Jari: ’Heeft iemand die blaadjes met kleuren op? Ik zou die graag terug willen. Een vraag voor de uitwerking
van de LAN parties: ik zou graag Webteam betrekken, maar ik weet niet goed wanneer. Er zou altijd één
iemand van Webteam op de organisatie van LAN parties moeten zijn.’

De vergadering wordt gesloten om 17u25.
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Dinsdag 30 juni 2015 - voormiddag

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Andreas, Anne, Anton (tot 12u43), Arne, Arno, Bart, Bram, Caro-
lyne, Denis, Fanne, Gitte, Jari, Joni, Joran, Katrijn, Kristof, Lien (tot 12u43), Lise, Marlies,
Quentin, Reinout, Sander, Siebe, Simon, Stijn Cambie, Tijl, Tine (tot 12u43), Tom De Groote,
Wies, Yanice

Verontschuldigd: Eline, Jeroen, Joke, Laurens, Kevin, Les, Marie, Mariska, Nick, Pepijn, Rik, Stijn Caerts, Tom
Van den Eynde, Tom Vervoort

De vergadering wordt geopend om 10u13.

Mededelingen

Ombuds moet nog bij op de agenda.

Posten

Beheer

Alexander neemt de taak van Michiel over. Bij hem moeten de bonnetjes binnen en hij maakt de exploitatie.
Hij weet ook waar we subsidies voor kunnen krijgen van LOKO en de KU Leuven. Fanne gaat de begrotingen
controleren, is degene aan wie je moet laten weten wanneer je de kassa nodig hebt en ze kunt gaan halen, kijkt de
presidiumrekeningen na en stuurt hiervoor berichten op Facebook. Als je positief staat, mag je bij hem geld gaan
halen. Voorbije jaar werd er door mensen met een bankkaart wel eens ontbijt gekocht en dan terugbetaald. Dat
gaat niet meer gebeuren. De deadline voor de begrotingen is de woensdag voor de laatste PV voor de activiteit.
Als ze te vaak te laat binnen is, zullen er consequenties zijn.

Cultuur

De activiteiten van Cultuur zijn: Franse filmavond, marginale filmavond, horror filmavond, western filmavond,
pita eetstand, soep met iets stevigs bij tijdens 40 dagen zonder vlees, balletjes in tomatensaus eetstand, couscous
eetstand, discobar als cultuurbar, cultuurtweedaagse in het thema Vlaamse kermis met smoutebollen eetstand,
eetstand met iets hartig Vlaams, volksdans en volksspelen met wiezen, Cultuur naar het Depot, cultuur jam in
de Révue, een toneelstuk gaan kijken in ’t STUK, een museumbezoek, een bezoek aan de stadsbibliotheek en de
beiaard, UZO en UHO, uitstap naar OPEC, misschien een stadsbezoek, cultuurreis naar Krakau en het lenteconcert.

Dit zijn te veel filmavonden, aangezien deze meer onderonsjes voor het presidium en hun vrienden zijn, wat
ingaat tegen Span for everyone. GAK en EJW hebben ook al een filmavond, dus twee filmavonden voor Cultuur
is wel voldoende. We behouden de Franse filmavond en de marginale filmavond. We moeten zorgen dat een
filmavond niet meer hetzelfde is als mensen van het presidium die een film gaan kijken en twintig euro krijgen
voor snacks. Het volk van het presidium dat gaat, kan best proberen om wat mensen mee te trekken van de les.
Helaas zijn filmavonden wel moeilijk om niet-presidium volk naartoe te krijgen, aangezien filmavonden iets zijn
dat je gemakkelijk gewoon samen met een paar vrienden doet, zeker als je niet echt betrokken bent bij Wina.
Wat misschien wel zou kunnen helpen, is op voorhand de film al te bepalen. Nu wordt er vaak gewoon een thema
gezegd en dan weten mensen niet op voorhand of ze de film al gezien gaan hebben of niet. Naar een filmavond in
de aula in de A zouden mensen misschien gemakkelijker komen, maar daar heb je het nadeel dat je niet mag eten
en dat je om half twaalf weg moet. Het past beter bij GAK om daar een filmavond te houden.

Voor eetstanden horen dingen in een cultureel thema bij Cultuur en gewoon eten bij GAK, dus is het misschien wat
vreemd dat de Amerikaanse eetstand met hamburgers en hotdogs naar GAK gaat. Super cultureel zijn hamburgers
en hotdogs nu ook weer niet en de eetstanden die Cultuur heeft, kunnen nog wel wat verder ingekleed worden. Er
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zijn best veel eetstanden, maar dat is wel goed voor Span for everyone, aangezien dat de populairste activiteiten
zijn voor iedereen. Studenten eten graag en eten graag goedkoop. Anderzijds kan het wel moeilijk worden om
al die eetstanden in te plannen, vorig jaar viel er eentje heel laat in het tweede semester omdat er zoveel waren.
We kunnen misschien twee keer dezelfde eetstand doen tijdens de cultuurtweedaagse. Dat kan wel tegenvallen als
de eetstand niet aanslaat of mensen de tweede dag niet meer het yes-smoutebollen-eetstand gevoel hebben, maar
het ik-heb-dat-gisteren-al-gegeten gevoel. Daarom doen we toch twee verschillende eetstanden in de cultuurtwee-
daagse. We gaan in totaal twee andere eetstanden buiten de cultuurtweedaagse in het eerste semester doen en
twee in het tweede.

Het idee voor de bar is top, maar Simon mag geen popcorn meer maken. OPEC is een cultuurcentrum aan
de Vaartkom in Leuven, met allerlei tijdelijke exhibities. Daar kunnen we misschien een mail voor sturen met
Winalliance. Anderzijds is het wel vreemd als zij ons uitnodigen voor een cantus en wij hen daarop uitnodigen voor
een museumbezoek. Daarom kunnen we het misschien voor een cantus plaatsen, zodat het te combineren valt.
Een leuk idee was impro @museum, een museumbezoek waarbij we zelf al improviserend een rondleiding geven
bij moderne werken. Het beiaardbezoek moeten we zeker doen, er zijn een hoop mensen die dat wel eens gezien
willen hebben. De jongen die ook op de beiaardcantus speelt, speelt af en toe ook voor bezoekers, dus dat zou
wel fijn zijn. Elke eerste donderdag van de maand kan er met een groep geboekt worden om het gratis te bezoeken.

Voor het lenteconcert reserveert de Cultuurverantwoordelijke de zaal normaal gezien voor drie jaar later. Er
worden dan drie datums voor gekozen en daar moet je geluk mee hebben. Vorig jaar waren er twee weken werken
aan de PDS, waardoor er reservaties verschoven zijn en wij ergens anders moesten. Dit jaar zouden we dus wel
terug binnen moeten geraken. Het lenteconcert bestaat dit jaar trouwens twintig jaar, daar kunnen we iets speci-
aals mee doen. Er is vorig jaar veel gevraagd naar een tweede receptie, dus met het twintigjarig bestaan hebben
we daar zeker genoeg reden toe. Er wordt geknokeld voor een tweede receptie.

EJW

Er gaat opnieuw een test zijn op EJWiekent. Michiel wilt wel assistent worden, maar misschien wordt dit beter
gedaan door iemand die nog in het presidium zit. Tom Vervoort kan het doen, dan gaan het misschien nog
eens brave schachten zijn. Simon wilt het ook graag doen. EJW zou de eerste cantussen wat braver willen zijn
tegen de schachten, maar eigenlijk worden de schachten bij ons al behoorlijk fair behandeld. Ze hebben een
vrije wil en kunnen tegen de schachtenmeester zeggen wat ze niet willen doen. De corona is nu al vaak genoeg
slecht gezind omdat ze zo weinig gestraft worden. Het straffen zorgt er ook voor dat ze niet denken dat ze te
veel mogen en dat ze beseffen dat ze stil moeten zijn. Dus braver moeten we niet worden, maar ook niet veel
erger, want ze mogen natuurlijk geen schrik krijgen om naar een cantus te gaan. Tom wordt gevraagd als assistent.

De activiteiten van EJW zijn: samen naar de Oude Markt gaan, spelletjesavond, pré-bar bowling, pré-bar quiz,
BBQ, samen eten in alma voor de eerste cantus, pémé-avond, verken Leuven, rondleiding over de campus, film-
avond, lasershoot, ultimate frisbee met Sport, kroegentocht, fakbartocht, kampvuur als eindejaarsreceptie, karaoke,
EJWbar en pudding na de eerste test. Er komt geen fake schacht, want het is niet fijn voor hen als ze daar bevriend
mee geraken en dan ontdekken dat het geen eerstejaars is. De verdeling binnen EJW gaat ook beter zijn dan vorig
jaar en het is niet echt een probleem dat er niemand van hen op de gang zit, want sommigen zitten er wel echt
dicht bij.

Het kampvuur was vorig jaar een heel geregel met de brandveiligheid. Daarom wordt het nu als afscheidsre-
ceptie gedaan, zodat EJW een heel jaar heeft om het te regelen. In de arena mag het. Voor de overlevingsgids
kan heel veel overgenomen van de voorbije jaren. Verder zijn er op Facebook al heel veel tips gezegd. Voor foto’s
kan er de eerste weken best altijd iemand van Media meegaan, want dan heeft EJW het zelf nogal druk. Later
op het jaar kan er altijd wel iemand van EJW foto’s nemen. Op de eerste activiteiten komen er best niet te veel
ouderejaars, maar naarmate het jaar vordert kan dit wel. Dan kennen de eerstejaars hen stilaan ook wel en komen
ze misschien gemakkelijker naar de activiteiten buiten EJW. Op EJWiekent kan de ploeg op ludieke wijze al wel
wat betrokken worden, zoals een paar jaar terug dikke Barta is gespeeld in plaats van dikke Berta. ’s Avonds rond
het kampvuur hebben de ouderejaars ook de gelegenheid om naar de schachten toe te gaan en met hen te praten.
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De pémé-avond zal wat aangepast worden. Vorige jaren was het steeds in groepjes en dacht iedereen dat ie-
mand anders het wel zou doen. Daarom zal er nu één per één of twee per twee verbonden worden. De schachten
hebben natuurlijk ook kopers om hen te helpen, maar peters en meters zijn veel informatiever gericht en zijn ook
handig voor mensen die niet zo sociaal zijn. Je kan ook gekocht worden door mensen van een andere richting, en
zij kunnen misschien niet op al je vragen antwoorden. Dit jaar zal er ook niet meer in groep ingeschreven kunnen
worden en EJW stelt ofwel zelf groepen samen, ofwel is het dus één per één. Het voordeel daarbij is dat je één
persoon echt goed leert kennen, terwijl je in een groep niemand echt goed kent. Het is ook gemakkelijker om een
moment te vinden om af te spreken. Meerdere pémé’s kunnen dan nog altijd samen activiteiten doen. Bij één
op één kan het wel gebeuren dat je twee totaal verschillende mensen bij elkaar hebt, maar uiteindelijk kan dat bij
groepen ook wel. Er wordt geknokeld voor één op één.

Vorig jaar werd er S.O.S. BVP gehouden, maar er zijn misschien ook andere vakken die begeleiding nodig hebben.
Voor sommige vakken kun je naar het monitoraat gaan, want daar krijg je één op één feedback, maar voor vakken
als BVP is het probleem vooral dat het heel moeilijk is om er aan te beginnen. Analyse is bijvoorbeeld volledig
veranderd en is nu een probleemvak. Een introductie in LaTeX in het begin van het jaar zou handig zijn voor de
taak en dan kunnen ze dat ook voor andere vakken gebruiken. Ulysses organiseert hiervoor een workshop in het
eerste semester, dat kunnen we promoten. Die mensen kennen er heel veel van en die sessies zijn echt goed. In
een eigen cursus kun je je wel meer focussen op wat nuttig is voor de taak en wat extra punten oplevert. We
kunnen best gewoon dat van Ulysses promoten en als ze hun LaTeX sessie hebben gehad even polsen of een extra
sessie van ons nuttig is. Voor de informatici was de overgang van Python naar Java moeilijk, zowel bij OGP als
bij G&A. We blijven BVP doen, als activiteit van Webteam, en Java gaan we ook geven aangezien dat nog erger
is. Analyse houden we ook in de gaten.

GAK

De activiteiten van GAK zijn: de inschrijvingsstand, het kerstfeestje, de eindejaarsBBQ, mannen- en vrouwen-
avond, twee eetstandjes in het eerste semester en één in het tweede, de Problem Solving, lezingen, op café, LAN
parties, een filmavond, de quiz, een eetworkshop zoals de sushi vorig jaar, bier-, kaas- en wijnavond en Sinterklaas.
De ideeën voor de eetstanden zijn croque’s, hotdogs, paella, kip met rijst en curry, spek met ei en stoemp met
worst. Paella kan klaargemaakt gekocht worden in diepvries zakken, wat heel goedkoop en lekker is. Stoemp doen
we beter niet, want dat was er vorig jaar al en sloeg toen ook niet echt aan. Spek met ei is een heel leuk idee en
iedereen houdt van croque’s. Met de paella bij hebben we dan drie eetstanden. Alternatieven voor sushi voor de
eetworkshop zijn hapjes of een cocktail workshop, maar aangezien er dit jaar heel weinig niet-presidium volk op
afkwam, schrappen we deze activiteit.

De spelletjesavond wordt behouden omdat daar ook veel niet-presidium naartoe komt en op café schrappen we
aangezien dat daarbij niet het geval is. De filmavond wordt een blockbuster filmavond, aangezien de filmavonden
te vaak niet voor een heel breed publiek zijn. Voor de quiz kan Brecht gecontacteerd worden, aangezien niemand
dit graag op zich wilt nemen. Er zullen twee LAN parties zijn in het eerste semester en één in het tweede, want dan
heb je ook al de LAN van de campagne. In het eerste semester gaan we er eentje samen doen met VTK, aangezien
zij daar best goed in blijken te zijn. Misschien doen we zo nog leuke ideeën op. Een 24 uren LAN organiseren we
niet, want we hebben daar geen locatie meer voor en na de eerste avond is daar toch bijna niemand meer. Een
dagdisco hebben we ooit in een campagne gedaan en dat is toen enorm gefaald, dus dat gaan we niet proberen.
De speeddate zouden we misschien met KLA, Psychologie en Pedagogie kunnen doen in plaats van alleen met
KLA. Dan is Wina vanaf volgend jaar misschien een hetero kring. Of zelfs een haremkring. Een Winaweekend
gaan we ook niet organiseren. Er kwam altijd te weinig volk omdat er niet genoeg reclame werd gemaakt en er
worden ook al twee reizen georganiseerd, dus het is niet echt nodig. Daarbuiten zijn er trouwens nog altijd nogal
veel activiteiten.

Als nieuwe activiteit is er onder andere de Problem Solving. Hier gaan olympiades bij georganiseerd worden
voor wiskunde, fysica en informatica, op drie verschillende avonden, zodat mensen naar meerdere olympiades kun-
nen gaan. We kunnen vragen aan de KU Leuven of we hier subsidies voor krijgen. De informatica olympiade kan
een voorbereiding zijn op de Vlaamse programmeerwedstrijd. Misschien kunnen we voor hen ook een hackaton
organiseren. We kunnen ook reclame maken voor gelijkaardige evenementen die niet in Leuven zijn, in Gent zijn
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er zo’n dingen. Verder gaat er ook nog een grote Problem Solving Night met groepjes georganiseerd worden voor
alle richtingen, in een aula. Voor deze activiteiten is het misschien leuk om Wina Gent uit te nodigen.

Er zal ook één lezing per semester georganiseerd worden. De masterstudenten hebben wel al zo’n vak, maar
het kan nog altijd een interessant onderwerp zijn waarover ze in hun lessen niets zien. Bij de lustrumlezing vond
iedereen dat ook echt een geslaagde activiteit. Het kan bijvoorbeeld professor Vaes zijn die komt vertellen over
waar hij die prijs voor gewonnen heeft of iemand van Brussel die over snaartheorie komt vertellen. Er zijn genoeg
proffen die het spijtig vinden dat ze nooit iets buiten hun vak kunnen tonen aan de studenten, dit kan daar de
ideale gelegenheid voor zijn. Alumni kan hier ook uitnodigingen voor sturen. Het is misschien leuk als er één lezing
per richting is. We doen dit dan op drie verschillende avonden, want de proffen zullen wel genoeg te vertellen
hebben om een avond te vullen. We doen er twee in het eerste semester en één in het tweede. De proffen mogen
zelf kiezen of ze dit liefst in het Nederlands of het Engels doen.

Op het kerstfeestje gaan we opnieuw gourmet doen. Het duurde wat langer, maar het was wel erg gezellig
en je kon op je gemak eten en terwijl een beetje praten. Qua organisatie kunnen we wel wat leren uit vorig jaar.
Ten eerste hebben veel mensen erg lang op hun dessert moeten wachten, dus doen we nu misschien beter iets
dat daar gewoon kan staan zonder te smelten. We moeten ook zien dat we niet te lang blijven hangen op het
voorgerecht en de gourmet. Er was ook wat weinig plaats en dat gaat dit jaar niet beter worden als we de alumni
willen uitnodigen. We kunnen moeilijk een andere plaats zoeken, want iets dat even goedkoop en even groot is,
vind je hoogst waarschijnlijk niet. Daarom moeten we kijken of we een betere regeling met Alma kunnen treffen,
zodat we meer tafels hebben en dat ze verder uit elkaar kunnen. Hier moet zo snel mogelijk over gecommuniceerd
worden met Alma, want dat is vorig jaar allemaal wat laat gebeurd. Toen hebben ze veel te lang naar andere
zalen liggen zoeken en daar hebben ze veel tijd mee verloren. Daarom focussen we ons nu best onmiddellijk op
Alma. Vorig jaar waren de shiften ook heel slecht ingevuld. Dat gaat dit jaar waarschijnlijk opnieuw een probleem
zijn, aangezien het kerstfeestje weer net voor de blok valt. Voor de opbouw was het probleem dat maar twee
mensen achterin mochten gaan bij Alma, waardoor ze heel veel van de opbouw met twee hebben moeten doen.
Dit jaar kunnen we beter vragen of we daar niet met vier mogen zijn. We gaan terug voor gourmet. We zouden
een alcoholprijs en een niet-alcoholprijs kunnen vragen, maar het probleem is dat dat heel moeilijk te controleren
valt. Er werden nu al flessen wijn meegenomen. Dat gaan we dus niet doen.

PR

PR probeert hetzelfde bedrag binnen te halen als vorig jaar. Dit jaar is er een bedrijf dat wilt sponsoren in ruil
voor een advertentie op de site. Het bedrijf verzamelt goksites die goedgekeurd zijn door de Belgische kansspel-
commissie en je kan er zelf niet op gokken. Ze willen hiervoor een bedrag geven tussen de 450 en de 550 euro.

Er heeft heel lang een fles Winabier op de site gestaan, en een alcoholverslaving aanmoedigen is niet beter
dan een gokverslaving. Mensen beseffen zelf ook dat de kans enorm groot is dat je met gokken alleen maar
geld verliest. Verder blijft het maar reclame en weten mensen intussen wel dat je niet alles moet geloven wat je
tegenkomt op het internet. Als je torrents downloadt, weet je dat je die Russische vrouwen niet echt krijgt. Dit is
de 21ste eeuw: iedereen is adds gewoon en weet dat hij daar moet afblijven. Daarbij willen ze een vijfde tot een
vierde sponsoren van wat PR normaal binnen haalt, dat is niet niets.

Anderzijds mogen we niet vergeten dat eerstejaars in een nieuwe fase in hun leven komen en misschien vatbaarder
zijn voor dit soort dingen. Het kan ook het beeld dat ouders en andere kringen van ons hebben bëınvloeden. Een
fles bier, zoals er lang heeft opgestaan, is perfect te verwachten voor een studentenkring. Een goksite daarentegen
geeft wel een beetje een verkeerd beeld. We lopen daarnaast ook het risico dat andere bedrijven ons niet meer
gaan willen sponsoren, omdat ze hun naam niet willen zien staan naast een bedrijf dat goksites verzamelt.
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Er wordt gestemd over het aannemen van hun aanbod. Er zijn 33 stemgerechtigden.

• Voor 6

• Tegen 16

• Onthouding 11

Het is niet omdat ze je proberen te verleiden met geld, dat je je naam door het slijk moet halen. Het is een te groot
risico naar andere bedrijven toe. Zelfs als ze niet op voorhand naar de site kijken, kunnen ze het nog steeds zien
staan wanneer ze kijken of ze ertussen staan. Zo brengen we de continüıteit naar de volgende jaren toe misschien
in gevaar. We kunnen hun voorstel ook niet als back-up houden, want bij sponsors is het ja of nee. We kunnen
enkel vragen of ze misschien kunnen sponsoren voor iets anders dan de website. Er wordt opnieuw gestemd.

• Voor 7

• Tegen 18

• Onthouding 8

Ze worden niet op de site geplaatst. Een ander voorstel kan nog terug op de PV gebracht worden.

Voor jobadvertenties wordt 75 euro gevraagd om een maand op de site te staan, voor drie maand 150. Via
mailinglijsten is het 50 euro opstartkosten en dan 2 euro per persoon die gemaild wordt, met een maximum van
200. Online marketing begint hipper te worden en meer en meer bedrijven doen dat. Er wordt echt serieus voor
betaald, dus je kunt daar best niet te laag mee gaan. Er is een richtprijs nodig voor het sponsordossier en zakken
kun je bijna altijd, meer vragen is niet echt mogelijk. Daarom verhogen we het bedrag misschien beter een beetje.
Er wordt geknokeld voor 100 euro. De jobfair gaat dit jaar terug gedaan worden. Tapkaarten zijn vorig jaar niet
in alle richtingen verkocht. PR gaat hier zelf voor langs gaan. Ze kunnen best eerst een mail sturen waarin ze
zeggen wanneer ze tijd hebben en dan gewoon langsgaan, zodat het niet te lang duurt om dit te regelen.

Sport

De activiteiten voor Sport zijn beach volleybal met een paar bakken bier op de veldjes bij de Nayer, de pré-24-uren
rondjes met de laatste keer een beermile, de meirondjes, schaatsen, ultimate frisbee met EJW, jeneversport, een
activiteit tijdens de themaweek en schaken tegen de tijd. Op de sportbar is er duimworstelen, beerpong, kickeren
en indien het veilig georganiseerd kan worden vogelpik. De pré-24-uren rondjes trokken vorig jaar heel weinig volk
omdat het altijd voor de bar was en samenviel met activiteiten van EJW, dus die kunnen misschien beter niet
meer op woensdag gezet worden. Jeneversport zal dit jaar een beter concept hebben dan zoals vorig jaar ’hier is
jenever, hier is een bal, doe iets’.

Scientica doet ook altijd een aantal sportactiviteiten, zoals het aardbal tornooi, en die gaan we dit jaar beter
proberen te promoten. Vorig jaar was er een probleem met de Facebook verantwoordelijke van Scientica die de
evenementen geheim had gemaakt en dit pas de dag op voorhand doorhad. Elke woensdag zal er een andere,
specialere sport gepromoot worden, zoals kajak, duiken, . . . LOKO organiseert deze. De vrouwensport van de IFB
zal samen met Scientica gedaan worden, aangezien we met Wina meestal geen volledig team hebben. We doen
mee met zaalvoetbal en veldvoetbal, en voor zaalvoetbal zullen er trainingen georganiseerd worden. Trainingen
voor andere sporten heeft geen zin, want voor de wedstrijden komt er al niet genoeg volk.

Webteam

Webteam wilt meer ondersteuning bieden tijdens bepaalde activiteiten. Er zal standaard iemand van Webteam
aanwezig zijn bij de voorinschijvingen en de LAN parties, waarop Webteam routers zal voorzien, zodat we niet
plots zonder internet kunnen vallen. GAK doet elk jaar een speeddate en Webteam is al bezig met het schrijven
van een deftige applicatie hiervoor. Er komt ook een module voor PR om gemakkelijker informatie te krijgen over
bijvoorbeeld het aantal studenten dat wij hebben. Als er nog zo’n verzoeken zijn, mogen deze altijd aan Webteam
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gevraagd worden, maar liefst wel ruim op voorhand.

Met de gemakkelijke zaken van de website die iedereen kan, gaat Webteam zich iets minder bezig houden. Er zijn
een hoop dingen die echt iedereen kan, maar die toch steeds opnieuw aan hen gevraagd werden de laatste jaren.
Daarom gaat Tom tijdens de vakantie een tutorial maken voor iedereen, waarin uitgelegd zal worden hoe je zelf
tekstjes en dergelijke op de site kunt zetten. De tekstjes zullen er door Media opgezet worden, aangezien zij het
toch ook al op Facebook moeten posten. De nieuwe fotosite zal af zijn tegen het begin van het jaar, zodat we
daar meteen mee kunnen uitpakken. Als er mailinglijsten moeten gemaakt worden voor bepaalde posten, moeten
deze dat laten weten aan Webteam voor de voorinschrijvingen. Het is heel lastig als dit nog geregeld moet worden
wanneer de inschrijvingen al online staan. S.O.S. BVP voor het practicum zal dit jaar door Webteam georganiseerd
worden.

Voor de nieuwe website zal er in het eerste semester een nieuwe lay-out gemaakt worden. Eén van de slechte
punten aan de huidige site is dat de mobiele versie niet de mogelijkheid biedt om op de wiki’s te gaan. Zo kun je
dus niet aan de gsm-nummers. Via de desktop versie gaat dit wel. Heel veel gaan we ook niet kunnen aanpassen
aan de lay-out, omdat we afhankelijk zijn van Drupal. Buiten de Winakleuren en de menu’s kunnen we niet veel
veranderen. Artistier is een heel goed, gratis programma om Drupal skins te ontwikkelen.

Mensen die in Webteam zitten en uiteindelijk niets doen, zullen hier over aangesproken worden. Als hierna
niets verandert, verliezen ze hun toegangsrechten tot de server. Daar staat gevoelige informatie op en als ze die
toch niet gebruiken, hoeven ze ook geen toegang meer te hebben. We beslissen ook nog dat het prentje van het
Winabier van de site mag.

Werkgroepen

Fotoboek

We geven elke tweede master een pagina. Er gaan nog altijd plakdagen georganiseerd worden, maar in het eerste
semester, zodat er meer tijd is om er echt een mooi boekje van te maken. Mensen mogen ook op de gang
langskomen om er iets in te plakken. Het zou af moeten zijn tegen de zwanenzang, zodat de zwaners het dan
kunnen krijgen. In plaats van laatstejaars te betrekken in de organisatie, kunnen we hen vragen om tekstjes te
schrijven. Iedereen zou er in kunnen komen met een tekstje over de toekomst en hun dromen, over hun zotste
nacht in Leuven en met een foto. Deze nemen we bij het inschrijvingsstandje en als ze een andere foto willen,
mogen ze deze ook gewoon doorsturen. We proberen niet-leden er ook bij te steken, zodat iedereen wel weet wie
er in zijn jaar zat. We noemen het een zwanenboek en voor laatstejaars die niet vaak zijn gaan cantussen, leggen
we op de inschrijvingsstand uit wat daarmee bedoeld wordt. Dan nemen eerstejaars het ook niet per ongeluk.
Grafisch kan helpen met de design.

Varia

• Reinout: ’Hoe laat begint de volgende vergadering? Straks gaat Materiaal vergaderen en een pintje drinken.’

• Denis: ’In de vlakke zon is het heel moeilijk om deftig te kunnen vergaderen.’

• Jari: ’Wanneer komt Pepijn echt? En ik heb daarnet een argument gemaakt, en toen was iedereen van
“mehhh”. Tien minuten later maakte ik hetzelfde argument met een mopje en toen werd er geknokeld.’

• Fanne: ’I’ll build my own Wina sponsor site, with Blackjack and hookers!’

• Aiko: ’We kunnen binnen vergaderen als het nog te warm is straks.’

• Yanice: ’Er is een docuwiki van de ouderejaars, dit is een soort draaiboek bij bepaalde activiteiten en nog
andere informatie. Probeer er zelf ook dingen op te zetten.’
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• Anne: ’Je kan daar zelf ook informatie op opzoeken.’

• Quentin: ’Wanneer ga je de niet-presidiumleden op de mailinglijst zetten?’

• Yanice: ’Na het eten moeten we naar de winkel gaan.’

• Simon: ’Als we toch geld tekort hebben en we lopen die sponsordeal mis, dan gaan we gewoon met ons
sponsorgeld naar die goksite en verdienen het zo.’

• Katrijn: ’Andreas en ik willen graag mee gaan winkelen.’

• Anne: ’We gaan nog zien wanneer we vergaderen, ik zal wel roepen. Veel samenzitten allemaal!’

De vergadering wordt gesloten om 12u58.
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Dinsdag 30 juni 2015 - avond

Aanwezig: Aderik (vanaf 21u23), Alexander, Andreas, Anne, Anton, Arne, Arno (vanaf 21u23), Bart,
Bram, Carolyne, Denis (vanaf 21u23), Eline, Fanne, Gitte, Jari, Joni, Joran (vanaf 21u23),
Katrijn, Kristof, Lien, Lise, Marlies, Pepijn, Quentin, Reinout, Sander, Siebe, Simon, Stijn
Cambie, Tijl, Tine, Tom De Groote, Tom Vervoort, Wies, Yanice

Verontschuldigd: Aiko, Jeroen, Joke, Laurens, Kevin, Les, Marie, Mariska, Nick, Rik, Stijn Caerts, Tom Van
den Eynde

De vergadering wordt geopend om 19u28.

Posten

Bar

Voor de last call wordt er geen nieuw vat aangesloten, maar er wordt wel een pintje gegeven of een cola, aangezien
er toch weinig mensen zijn die cola drinken. Voor de jenevers kan er eventueel via Simon’s broer een deal gemaakt
worden bij de Gnorgl. Deze was dit jaar fakbarverantwoordelijke van LBK, dus misschien is hij dit volgend jaar
opnieuw en anders weet hij wel bij wie we terecht kunnen. We gaan waarschijnlijk twintig flessen kopen in plaats
van vijftien. We kunnen ook een deal maken met Peterman zelf, zodat we meer soorten hebben dan de Colruyt
aanbiedt. Deadlines voor tekstjes en begrotingen zullen beter zijn dan vorig jaar en voor het vrijwilligerssysteem
zal er opnieuw met Google Docs gewerkt worden. Vorig jaar waren er meer dan genoeg, dus het is een goed idee
om dit te behouden. Vorig jaar was de prijs van de vaten verhoogd, dat gaan we dit jaar op dezelfde manier
oplossen. Er komt waarschijnlijk een nieuwe verantwoordelijke van Alma.

De cultuurbar, de sportbar, de EJWbar, de twee campagnebars en eventueel de marginalenbar vallen niet on-
der barteam. Ideeën voor de bars die Bar wel moet invullen zijn:

• Après-ski bar: heel leuke sfeer als de mensen terugkomen van skireis. Cultuur heeft vorig jaar die bar
ingekleed met halve liters. Er zijn meer mensen die op skireis gaan en het past in de tijd van het jaar, dus
het is geen ramp dat er een bar is voor skireis en niet voor cultuurreis.

• Beursbar: vorig jaar in ’t Archief had Didactica een systeem waarbij de prijs zich aanpaste naar vraag en
aanbod voor bepaalde drankjes. Op onze bar is dat erg moeilijk, want dan heb je een scherm nodig om het te
displayen, een app die het berekent en een manier om het door te kunnen geven. Het is heel risicovol, omdat
je op het moment zelf geen idee hebt of je winst of verlies aan het maken bent. Je kunt hier niet gemakkelijk
een begroting voor opstellen en we hebben de infrastructuur niet. Een gokkersbar werkt gelijkaardig, daarbij
moet je gooien voor de prijs, maar mensen kunnen heel kwaad worden als ze te veel moeten betalen voor
een pint. Je kan hen twee euro laten betalen en gooien voor het wisselgeld. We gaan dit niet doen.

• Boerenbar: geen stro of hooivorken op de bar, maar wel cocktails als een boswandeling of iets met biofuel
en boerken en boerinneken als bier. We kunnen Tomatenplukken spelen en Tricky Tractor. Deze bar komt
dan een beetje overeen met de OCMW-bar.

• Duvelbar: vorig jaar is er heel veel Duvel verkocht aan niet-leden, omdat we de pech hadden dat Apolloon
iets te doen had in de Koelissen en daarna integraal naar de bar is afgezakt. Dat kan dit jaar opnieuw
voorvallen als er mensen in de Koelissen zitten. We kunnen dat dit jaar best op voorhand nakijken en
een systeem invoeren, zoals het tonen van je lidkaart of met bandjes. Apolloon weet nu wel dat Duvel zo
goedkoop is op de Duvelbar, dus misschien komen ze dit jaar sowieso opnieuw. We kunnen op voorhand
zeggen dat ze een lidkaart moeten meenemen, om mensen zonder lidkaart af te schrikken. Of we zetten
het evenement op dinsdag, dan komen de mensen en zien ze dat er geen bar is. Echte Winezen weten dat
het op woensdag is en laten zich niet vangen. De discussie wordt uitgesteld, barteam moet het eerst deftig
uitwerken.
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• Galabar: vorig jaar was er een bandje en veel mensen vonden dit niet geweldig. We zouden dit jaar de
Studentenfanfare kunnen vragen om wat liedjes te spelen, dan is de sfeer veel beter en het kost waarschijnlijk
niets. We kunnen best ook wat beter benadrukken dat het een fancy bar is, zodat mensen zich daar ook op
kleden.

• Piratenbar: naar aanleiding van de piratencantus vorig jaar, waar dat een heel leuk thema bleek. We kunnen
bruine rum met cola geven als cocktail en verkleed gaan met ooglapjes en piratenhoedjes.

• Smurfenbar: met blauwe cocktails en een crème erbovenop. We kunnen ergens een Smurfin regelen, barteam
gaat verkleed als Gargamel en we kunnen van die pakjes maken die Lolsmurf heeft en die een klein knalletje
geven als je ze opendoet.

• Superheldenbar: met een drinkingcontest waarbij mensen kunnen drinken voor Marvel of DC Comics en
cocktails zoals de Green Lantern. De inkleding kan gebeuren met logo’s van superhelden.

• Videogamebar: dit was een geweldig thema in de campagne. Misschien is iets uit de campagne herhalen wel
een beetje overdreven in het licht van ’herhaal uw ideeën’, al is dit vorig jaar ook gedaan met de jungle bar.
Michiel had nog als opmerking dat we acht-bit muziek hadden moeten draaien.

• Andere ideeën: togabar met wijn en druiven in de themaweek, een ziek goede openingsbar met misschien
een gratis vat, Oktoberfestbar met halve liters en braadworsten op de BBQ, American bar zoals vorig jaar,
barbarbar met barbar, Bijbelbar voor de doop met hosties en rode wijn, pyjamabar omdat dat altijd een
succes is, Avatarbar met pijlen op het hoofd en Bart die een bizon meeneemt, tropical bar, wodkabar,
Hallowinabar, jeneverbar, Kerstbar, de Winabar, . . .

Degenen die we zeker willen behouden zijn: marginalenbar, zware bieren bar, duvelbar, themaweekbar, provin-
ciezuip, Oktoberfestbar, boerenbar, barbarbar, pyjamabar, Avatarbar, Bijbelbar, fancy bar, Hallowinabar, en je-
neverbar. We moeten nog vijf ideeën laten vallen om exact genoeg bars te hebben. De American bar laten we
vallen, want er zijn voldoende nieuwe ideeën. Après-ski valt te combineren met wodka of jenever. Met wodka
heeft het ook nog met de cultuurreis te maken. Jeneverbar en openingsbar zouden gecombineerd kunnen worden.
Dan zetten we het jaar in met Span for everyone, want dan wordt er ook gedacht aan de mensen die geen bier
drinken. Je kan dan wel niet zeggen dat er nog een bar komt met alleen jenever en dat is spijtig. We plaatsen
daarom de jeneverbar na de speeddate en de après-ski bar met wodka wordt de Vodskibar. De proffentap kan
gecombineerd worden met de fancybar, dan is het nog steeds fancy als we geen proffen vinden. Smurfenbar is
origineel en gemakkelijk uit te werken. De post-24-uren bar mag niet te veel werk zijn, dus dat houden we best
simpel. Videogamebar schrappen we omdat het al geweest is in de campagne en tropical bar behouden we omdat
we het echt een leuk thema is. De extra bars die we gaan doen zijn: Vodskibar, smurfenbar, sintbar, post-24-uren
bar, piratenbar, superheldenbar en tropical bar.

We gaan proberen om dit jaar het verkleden en de inkleding van de bar terug wat meer naar boven te bren-
gen. Vorig jaar was er te veel last-minute inkleding. Bij de campagnebars was het wel goed gelukt en daar
kwamen heel veel goede reacties op, dus daar mogen we zeker mee doorgaan. De mensen achter de toog moeten
zeker verkleed zijn, want dat zet andere mensen aan om dit ook te doen. Om mensen eerder naar de bar te krijgen
kunnen we een early bird voordeel doen. Happy hour helpt, maar dan moet je al veel weggeven. De eerstejaars
vroeg naar de bar krijgen is de verantwoordelijkheid van EJW, voor de rest is het gewoon een kwestie van het zo
aantrekkelijk mogelijk te maken. Bar gaat zich daar meer op focussen.

Cantus

De inschrijvingen voor de cantussen gaan zeven dagen op voorhand open voor Winezen en zes dagen op voorhand
open voor iedereen. Vier tot twee dagen op voorhand kunnen dan de mails gestuurd worden, tegen dan is de can-
tus toch meestal volzet. Zo heeft Wina nog steeds voorrang, maar niet-Winezen die zich onmiddellijk inschrijven
moeten niet meer uit de boot vallen voor Winezen die dit vijf uur voor sluiting van de inschrijvingen nog doen. In
elk tekstje zal heel duidelijk gecommuniceerd worden wanneer ze zich kunnen inschrijven en het tekstje zal al in
de Winagenda staan voor de inschrijving online komt. In een apart tekstje zal het nieuwe systeem ook een paar
keer duidelijk gemaakt worden, dan moeten mensen niet meer uit de lucht komen vallen. Uitzonderingen kunnen
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gemaakt worden voor barmensen die de hele tijd met een bar bezig waren of andere mensen met een goed excuus.
Eerstejaars hebben normaal gezien sowieso plaats, omdat zij aan een aparte tafel zitten. Voor ereleden wordt op
voorhand een aantal plaatsen vrijgehouden. Scientica heeft geen voorrang, maar betaalt wel ledenprijs. Als we te
veel externen beginnen krijgen, kunnen we het nog altijd eens bekijken. Het is voor de externen ook leuker als er
op onze cantussen vooral mensen van Wina zijn.

Vorig jaar zijn er cantussen geweest waarop de schachten niet gestraft werden. Dit jaar zouden ze elke can-
tus wel een keer gestraft moeten worden, maar de straffen moeten op maat zijn van de schachten. In het begin
kunnen dit leuke doe-straffen zijn, zodat ze er niet voor thuis blijven en de corona toch eens goed kan lachen. Af
en toe kan er een extra straf tussen gegooid worden die eigenlijk bedoeld is voor Sander, zo krijgen de schachten
het gevoel dat ze gespaard blijven.

Er gaan een tiental cantussen zijn en daarbij komt dan de cantus van Wina op maandag in de cantusweek
van Scientica. Op EJWiekent wordt het een hippiecantus met Pelle op accordeon, op de openingscantus maken
we duidelijk dat cantussen dikke pret gaat zijn met de naam cantus plezantus, de doopcantus wordt stinken is
geen schantus, in november komt er een jungle cantus genaamd Tarzantus, op zes november is het verbroedering
in Antwerpen en in december is het familiefeestcantus met Sander als zatte nonkel. De openingscantus van het
tweede semester wordt picantus met pikante straffen met peper, in de themaweek is het panem et circantus, op
de ontgroening kunnen de schachten het hopelijk want dat wordt yes they cantus en de overdracht wordt spantus.
Een extra thema voor een cantus is de kanstus. De presidiumcantus in de arena wordt een omgekeerde cantus,
waarbij we beginnen met de Roldersklacht en eindigen met het Io Vivat en Sander gestraft wordt voor hij iets
verkeerd mag doen.

Tom gaat volgend jaar geen Winarichting meer studeren, dus we moeten beslissen of hij senior mag blijven.
Er wordt geknokeld, Tom blijft senior.

EJW

Voor de pémé-avond zal er één ouderjaars per eerstejaars zijn. In week vier zal er een activiteit zoals pémé @Alma
georganiseerd worden. Er komt een inschrijvingsmodule voor de peters, meters en eerstejaars, maar die voor de
eerstejaars blijft open, zodat ze ook nog op het laatste moment kunnen afkomen. EJW gaat op voorhand al een
verdeling uitdenken, zodat er een goede match is tussen de eerstejaars en de ouderejaars. Dan kan het ook niet
gebeuren dat niemand gekozen wordt. Het is niet de bedoeling dat de eerstejaars dit meteen weten, zodat ze op
de avond zelf veel andere ouderejaars kunnen leren kennen alvorens hun peter of meter te vinden. Dit zal gebeuren
aan de hand van briefjes met eigenschappen, zoals bijvoorbeeld wat je studeert, waarmee ze zelf op zoek moeten
gaan naar de juiste peter of meter. Er komt ook nog een spel, maar dat wordt nog gezien op de avond zelf. Voor
eerstejaars die niet ingeschreven hebben, wordt er op de avond zelf een oplossing bedacht. Als je de grote lijnen
al op voorhand weet, is dit niet zo moeilijk. Cadeautjes komen er niet voor de peters en meters, enkel voor de
eerstejaars.

JV Mama en Papa

Er gaat gewoon een receptie georganiseerd worden. Jaarverantwoordelijken gaan gezocht worden in samenwerking
met EJW. Dit kan best in de twee eerste weken gebeuren. Het voordeel van de tweede week is dat ze elkaar al
wat beter kennen.

Materiaal

Er komt een veiling van de kelder. Vorig jaar is dit ook geprobeerd, maar toen was er maar een man of vijf. Nu
moeten we het dus meer proberen te promoten: er ligt een toprugzak en daarmee kunnen we wel mensen lokken.
Verder zijn er heel veel verloren verwerpen en sommigen liggen er echt al jaren. Die kunnen we verkopen aan één
euro per stuk. Waarschijnlijk blijven we achter met een kelder vol rommel, maar we kunnen wel proberen. Iedereen
moet er ook beter op letten dat alles terug op de juiste plaats gelegd wordt. Als iemand anders het teruglegt dan
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degene die het genomen heeft, kun je altijd aan Fanne gaan vragen waar het moet, hij zit op de gang. Materiaal
maakt een kaartje van de kelder tegen EJWiekent. De KU Leuven heeft een ophaaldienst voor algemeen huisvuil.
Materiaal gaat daar eens achter horen, want dan moeten we niet meer naar het containerpark. Tom moet nog
steeds mee met de roadtrips, want niemand van Materiaal heeft een auto.

Media

Vorig jaar was soms niet geweten waar de camera ergens was, dus dit jaar zal die gewoon altijd op de gang liggen
tussen activiteiten. Uploaden gaat gebeuren door Jari, aangezien hij op de gang zit. Er wordt gewerkt met een
vrijwilligerssysteem, waarbij er twee weken voor het begin van een nieuwe maand een Google Docs online komt die
iedereen van Media kan invullen. Als het niet ingevuld geraakt, doet Jari dit zelf, op basis van het aantal shifts dat
mensen uit zichzelf invullen. Drinken is toegestaan, maar enkel zolang je nog deftig in staat bent om je taak te doen.

Veel mensen wilden de Snapchat behouden, dus gedurende een proefperiode van een semester zal dit gebruikt
worden om de dagelijkse activiteiten te promoten en updates te geven over grote evenementen zoals de 24 uren-
loop. Denis gaat zich daar mee bezig houden en Jari gaat helpen. Twitter zal dit jaar in het Engels zijn, aangezien
dat vooral door internationaalstudenten gebruikt wordt en de rest ook wel Engels begrijpt. Hierop zullen vooral
dingen gepost worden die interessant zijn voor Internationaal. Tom gaat dit opnieuw doen. Lien onderhoudt de
website, aangezien zij ook in Redactie zit. De Winawall was geen geweldig succes, maar je kan dit moeilijk na een
jaar alweer weg halen. Er staan trouwens ook wel leuke dingen op.

Facebook heeft Jari vorig jaar alleen gedaan en dat was behoorlijk veel werk. Daarom zullen zich daar dit jaar
drie mensen mee bezig houden: Pepijn, Tijl en Joke. Ouwzakken vinden het jammer dat zij geen Facebookuitno-
digingen krijgen, maar dat gaat nu eenmaal niet anders. Als mensen bevriend met hen zijn, kunnen zij hen nog
altijd uitnodigen. Voor belangrijke zaken als het galabal en het kerstfeestje zijn hier wel mailinglijsten voor. De
evenementen worden wel gedeeld via Wina, maar Facebook vraagt geld als je wilt dat iedereen dat ontvangt. Als
je een goed idee hebt, stuur dan zeker de banner mee. Anders zoekt media er wel één. Als je hem lelijk vindt, dan
klaag je hier op tijd voor en bij de juiste mensen.

Onderwijs

Katelijne wordt vrijdag gecoöpteerd en wordt ook kern, dus we wachten hiervoor best op haar.

Presesduo

Joni gaat zich bezig houden met de interne zaken en Anne met de externe. Met vragen kun je uiteraard steeds
bij allebei terecht, maar het is gemakkelijker voor hen om het wel deels op te splisten, zodat ze geen dubbel werk
doen. Joni organiseert de ouwzakkenreceptie en Anne het ereledendiner. Ze gaan elke zondag samenzitten om
de week te bespreken. In de campagne was er heel veel controle en dit gaat nu minder zijn, zodat iedereen meer
zijn eigen invulling kan geven aan de activiteiten. Met vragen kan je uiteraard nog steeds bij hen terecht. In week
zeven of acht gaan ze een preseskwartiertje houden met wederzijdse feedback, om problemen aan te kaarten en zo
snel mogelijk op te lossen. Als hieruit blijkt dat bepaalde dingen vaak aan bod komen, worden ze misschien naar de
PV gebracht, anders gaan ze de mensen gewoon persoonlijk aanspreken. Anne belooft dat ze haar ereledenbrieven
gaat sturen en anders geeft ze een vat. Joni gaat Anne er aan herinneren als ze het niet doet en geeft anders ook
een vat.

Redactie

De deadline lag vorig jaar op woensdag en werd niet gerespecteerd, waardoor Redactie heel veel mails moest
sturen om te vragen achter de tekstjes. Daarom wordt de deadline nu verlaat naar vrijdagavond en wat te laat
is, komt er niet in. Als je het zaterdag stuurt, kan het nog zijn dat het er in komt, maar dat weet je niet
zeker en Redactie gaat er ook niet meer achter zitten. Er blijven wel mails gestuurd worden op voorhand met
de tekstjes die er in gaan moeten. Als mensen echt consequent hun tekstjes vergeten door te sturen, gaat daar

19



iets aan gekoppeld worden, zoals er bijvoorbeeld vorig jaar een ludiek preseswoordje geschreven werd door Redactie.

Er gaan interviews gehouden worden met proffen van elke richting, Pelle en eventueel met een Erasmus stu-
dent. Over Imec zouden we misschien een artikel kunnen schrijven, aangezien het mogelijk is om daar stage of je
thesis te doen. We gaan hen contacteren en vragen of ze gëınteresseerd zijn en misschien krijgen we in ruil wel een
geldbedrag. Er komt een Wall of Shame en een Wall of Fame, voor mensen die hun tekstjes te laat doorsturen,
sportactiviteiten en records van de 24 urenloop. Hierbij wordt opgelet dat het niet alleen presidiummensen worden.
Andere ideeën zijn openingszinnen voor de speeddate, do’s en don’t’s voor vrije versies op cantussen, het gat van de
wereld met foto’s van Wina-activiteiten, Joepie-achtige dingen, zelfverzonnen lezersbrieven en het vervolgverhaal
waarvan Tom het eerste deel zal schrijven. Na activiteiten als de 24 urenloop kan er ook een dixit verschijnen.

In de eerste Winagenda is het de bedoeling dat de posten zich voorstellen, dus daar moeten tekstjes voor door-
gestuurd worden. Het presidium kan misschien voorgesteld worden door een wist-je-datjes lijst, met zaken als de
gemiddelde leeftijd. Best wel zonder persoonlijke dingen, want je kunt moeilijk over iedereen iets zeggen.

Schachtenmeester

De arena is gereserveerd voor de doop. Het schachtenconvent gaat door in het eerste semester, dan zijn de
schachten iets minder vertrouwd met cantussen en kunnen ze nog meer leren. In het tweede semester kan het wel
weer meer verdieping en verrijking zijn. De tapcursus was vorig jaar heel fijn en dan kan barteam ook eens mee
met een schachtenactiviteit. We doen dit terug in het begin van het jaar, zodat barteam er ook veel aan heeft.
We zouden wel moeten proberen om op de tapcursus wat meer eerstejaars mee te krijgen, vorig jaar waren er maar
twee.

Secretaresse

Het is soms niet gemakkelijk om alles juist te verstaan op een vergadering, dus opmerkingen over de verslagen zijn
enorm welkom. Actiepuntjes zullen vanaf nu doorgestuurd worden via mail naar de desbetreffende personen.

Toneel

Er moet gevraagd worden aan Kristien of zij de regie nog een jaar op zich wilt nemen, anders doet Simon het.
Hij zit echter al met het lenteconcert, dus dan moet hij de organisatie daarvan uit handen geven. Er zijn al een
paar mensen van het presidium die volgend jaar willen meedoen met toneel, maar daarbuiten moeten ook mensen
aangesproken worden. Misschien kan er in bepaalde lessen eens langsgegaan worden.

Webteam

Vanaf morgen wordt de site ge-update. Nieuwe presidiumleden moeten hun bio nog invullen en een foto doorsturen.
Indien ze dit niet doen, gaat Webteam in week vier zelf op zoek naar gênante foto’s. Wie echt niet met zijn foto
op de site wilt staan, mag ook gewoon zijn naam schrijven of een tekening doorsturen.

Telefoonnummers voor LOKO

LOKO vraagt jaarlijks een lijst van mensen die in het presidium zitten. Dit jaar willen ze ook de telefoonnummers
van iedereen. Dit is een beetje vreemd, want waarschijnlijk hebben ze dat alleen nodig in noodgevallen en dan hoort
Anne ook op de hoogte te zijn. Ze kunnen dus evengoed haar bellen en indien nodig kan zij een kernraad oproepen.
Voor mensen die in een LOKO raad stappen, kan het misschien wel. De nummers van de verantwoordelijken van
Sport en Cultuur kunnen wel handig zijn voor de 24 urenloop, maar voor activiteiten vragen ze meestal toch apart
de telefoonnummers.
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Werkgroepen

24 urenloop

Tegen 25 juli moeten we beslissen of we met trussen of stellingen gaan werken en op 10 augustus moeten de
plannen binnen bij de technische dienst. Als we de bicky’s weer goedkoper gaan doen, moeten we dat zeker op tijd
laten weten. Het is heel belangrijk dat het gebouw waterdicht is en dat we binnen budget blijven. We moeten ook
op tijd gaan kijken voor brandblussers en eventueel voor extra MDF-platen. We kunnen ons best ook spanriemen
aanschaffen voor het geval het opnieuw stormweer is. De versiering van de loopstand zal weer gebeuren in het
thema van Wina: sterretjes die gloeien in het duister. Als we met stellingen gaan werken, maken we sowieso twee
verdiepingen. Webteam regelt opnieuw de app.

IKZ

Katrijn is aangeduid als verantwoordelijke. Zij gaat de opmerkingen verwerken. Elk semester komt er één verga-
dering om alles te bespreken en de aanpassingen terug te koppelen naar de PV.

Themaweek

Het thema voor de themaweek is Klassieke Oudheid geworden. Concreet voor de posten betekent dit:

• Bar:
Togabar met toverdrank, zoals elixirachtige dingen.

• Cantus:
Panem et circantus (brood en spelen cantus).

• Cultuur:
Ideeën: kaas- en wijnavond, literatuuravond, klassieke exhibitie bezoeken, film, klassieke wiskunde
Opmerkingen: we willen minder activiteiten doen, dus misschien is het dan geen goed idee om nog een
extra lezing te doen. De wiskunde lezing kan van GAK naar Cultuur gaan, maar dat is misschien wat lui.
Voor fysica en informatica laten we de prof dan doen wat hij wilt en voor wiskunde zouden we hem zelf iets
opleggen. Anderzijds, als we een extra wiskunde lezing doen, is het niet fair voor de fysici en informatici. Het
kan interessant zijn om de effectieve wiskunde van de oude Grieken eens te bekijken in hun oorspronkelijk
wiskundig systeem, met geometrische figuren en dergelijke. Dit is misschien wel niet zo relevant voor de
informatici. Het kan ook gewoon iets algemener worden, zoals de Problem Solving maar dan in de vorm van
de oude wiskunde. Als we dit combineren met een kaas- en wijnavond is het zeker fijn voor iedereen. We
houden het voorlopig algemeen op de kalender als Klassieke Avond en Cultuur werkt het verder uit tegen
EJWiekent.

• GAK:
Ideeën: eetstand: pasta, pizza, Griekse sla met olijven en feta, . . .
Opmerkingen: pizza is met ovens en is daarom echt moeilijk en pasta hebben we al zo vaak gedaan. Griekse
sla is enorm lekker en hebben we nog nooit gedaan. We kunnen daar dan Griekse pasta in mengen. Dat is
iets helemaal anders dan gewone pasta, in de vorm van rijstkorreltjes maar met een andere smaak. Griekse
sla is ook echt niet duur.

• Redactie:
Speciaal lettertype, klassieke raadsels, paradoxen, Latijnse uitspraken en Caeserwoordje.

• Sport:
Ideeën: Wina Olympische Spelen, worstelen, speerwerpen, teamkamp, ...
Opmerkingen: worstelen is gevaarlijk, daar kunnen ongevallen mee gebeuren. We zijn wel verzekerd, maar
dat vermijd je toch liever. De volledige Greek Olympiad van American Pie nabootsen zou leuk zijn, met
paardensperma en beha’s losmaken, maar is niet echt haalbaar. We moeten kiezen tussen Olympische Spelen
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organiseren met verschillende sporten of ons toespitsen op één specifieke sport. Olympische Spelen is leuk
omdat je daar veel in kunt verwerken. Je kunt in het park heel veel korte activiteiten doen die gemakkelijk
zelf te organiseren zijn en waarvoor je niet bij de KU Leuven moet zijn. Het probleem is wel dat echte
sporters meer gëınteresseerd zijn in het beoefenen van een specifieke sport, in plaats van kleine initiaties
in verschillende dingen. Zo kun je hen een sport laten beoefenen die ze nog niet gedaan hebben, zoals
speerwerpen, discuswerpen, worstelen, . . . Dit is wel moeilijker om te organiseren, omdat je hiervoor bij de
KU Leuven moet zijn en je kunt dat niet zo lang op voorhand regelen. Misschien kunnen we speerwerpen
zelf regelen, want Pepijn heeft op de Scouts twee speren, Yanice kent iemand die competitie doet en Joni
weet een locatie waar het mag. We gaan voor speerwerpen.

Winalliance

Zij gaan mailen naar Winak, Wina Gent en Filii Lamberti. We kunnen hen ledenkorting geven op onze activiteiten
en hopen dat zij dat ook doen. Er wordt geknokeld om aan hen ook gewoon onze ledenprijs te vragen.

Varia

• Fanne: ’Nu is het een strandhoed, wacht, wacht, . . . Multifunctioneel: een cowboyhoed!’

• Tom Vervoort: ’Vrijdag is mijn honderdste cantus.’

• Simon: ’Dit is een klak en het blijft een klak.’

• Reinout: ’Ik ga al wat beginnen oefenen op zagen als Materiaal: flesjes ruimen zichzelf niet op, doe ze terug
naar hun bak.’

• Jari: ’Ik had een leuke, maar het is al zo laat geworden dat ik meer zin heb in bier.’

• Tine: ’De chips zijn op. Ik weet niet wie er morgen naar de winkel gaat, maar ik ga mee.’ (ter verdediging
van Fanne: de chips bleken niet echt op te zijn)

• Bart: ’Iemand Dungeons & Dragons straks?’

• Anne: ’Morgen vergaderen we terug om tien uur.’

De vergadering wordt gesloten om 23u15.
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Woensdag 1 juli 2015 - voormiddag

Aanwezig: Aderik, Alexander, Andreas, Anne, Anton, Arne, Arno (op een kleine spauwpauze na), Bart,
Bram, Carolyne, Denis (vanaf 10u02), Eline, Fanne, Gitte, Jari, Joni, Joran, Katrijn, Kristof,
Lien, Lise, Marlies, Pepijn, Quentin, Reinout (vanaf 10u06), Sander, Siebe, Simon, Stijn
Cambie, Tijl, Tine, Tom De Groote, Tom Vervoort, Wies (vanaf 10u04)

Verontschuldigd: Aiko, Jeroen, Joke, Laurens, Kevin, Les, Marie, Mariska, Nick, Rik, Stijn Caerts, Tom Van
den Eynde, Yanice

De vergadering wordt geopend om 10u00.

Werkgroepen

Alumni

Alumni gaat proberen in contact te komen met Science @Leuven en gaat de decaan vragen om de e-mailadressen
te krijgen van de laatstejaars. Deze moeten namelijk op de hoogte gebracht worden van het feit dat hun KU
Leuven e-mail vervalt drie maanden nadat ze afgestudeerd zijn, zodat ze een ander e-mailadres kunnen opgeven
om op gecontacteerd te worden door de alumnivereniging. Verder zullen de alumnileden uitgenodigd worden voor
onze lezingen, het kerstfeestje en het lenteconcert. Omgekeerd zullen wij bij onze leden reclame maken voor hun
Christmas lecture en voor hun Comedy Night op 10 november. In het Winatonneke en op de website kunnen zij
een tekstje zetten waarin ze zich voorstellen en hun activiteiten promoten en wij gaan vragen of we een tekstje in
hun boekje mogen zetten over Wina en wat we precies doen. Misschien kunnen we ook iemand van ons bestuur
in het bestuur van hun vereniging laten zetelen, zodat dat gemakkelijk teruggekoppeld kan worden naar Wina.
Omdat we niet goed weten wat er in dat geval van deze persoon verwacht zal worden, gaan we dit eerst met hen
bespreken en dan kijken wie het zou kunnen doen. We kunnen vragen of iemand van hen naar EJWiekent kan
komen om het te bespreken en anders maken we een afspraak op een ander moment.

Promofilmpje

Quentin heeft Alexis gebeld en Vincent, maar deze zit nu in Thailand. Joni kan eventueel ook aan haar mama
vragen of ze het wilt doen. Wij regelen voor hen wanneer er gefilmd kan worden, zodat zij zich meer kunnen
focussen op het filmen zelf.

Ereleden

Anne gaat twee brieven sturen in het eerste semester en twee in het tweede semester. Het ereledendiner gaat
doorgaan in het tweede semester op een vrijdagavond, want vrijdag is voor afgestudeerden vaak gemakkelijker
omdat ze op zaterdag niet moeten werken. Zondagavond is ook een optie, maar dan moeten ze de volgende dag
wel werken. Op een doordeweekse dag zitten we misschien met Wina activiteiten. Het budget is tien euro per
persoon en we hopen op tien ereleden. Partners mogen niet mee, we organiseren het uiteindelijk voor de ereleden
zelf en zij kennen elkaar onderling meestal toch. Het voorgerecht wordt tomaat-mozzarella op torentjes met fancy
stokjes, het hoofdgerecht wordt waterzooi of fondue (als het haalbaar is) en vegetarische pasta voor de veggie’s en
het nagerecht wordt Dame Blanche. Het gaat door in de living, die wat gezelliger zal gemaakt worden met kaarsen,
gevouwen servetten en hetzelfde bestek voor iedereen. Het menu kunnen we meesturen met de uitnodiging.
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Ombuds

De ombuds is een persoon binnen het presidium die we allemaal vertrouwen en waar we naartoe kunnen gaan
mocht er een probleem zijn. Als iemand bijvoorbeeld met iets zit en echt niet weet bij wie hij of zij daarvoor
terecht moet, dan kan hij de ombuds aanspreken. In het geval van een conflict kan deze met beide partijen gaan
praten om het probleem te verhelpen. Lien, Sander en Tom Vervoort stellen zich kandidaat.

Lien

Motivatie Lien:
Ze heeft het dit jaar ook gedaan en wilt het graag opnieuw doen met dezelfde motivatie: ze houdt niet van ruzie
en is graag een luisterend oor. Ze zoekt graag naar oplossingen voor problemen. Ze hoopt dat niemand met haar
een probleem heeft, maar als dat wel zo zou zijn, dat mensen dan bij de andere ombuds terecht kunnen.

Vragen voor Lien:

• Als er problemen zijn die op de vage scheidingslijn zitten tussen presidiumproblemen en relatieproblemen, ga
je deze dan oplossen of niet?

• Wat als de problemen extreem gênant worden, zoals echt vieze toestanden in het presidium?

• Wat als jij als enige de bron van een SOA kent binnen het presidium?

• Wat als heel veel mensen een probleem hebben met een bepaald persoon, maar niemand naar jou komt. Ga
je dan pro-actief te werk of niet?

Er volgt een discussie en er wordt gestemd. Lien wordt unaniem verkozen.

Sander

Motivatie Sander:
Hij is een persoon die met iedereen kan omgaan en als er problemen zijn gaat hij graag naar de twee kanten
luisteren. Als Tom het graag wilt doen is dat ook goed.

Vragen voor Sander:

• Je bent nu de onervaren Tom, waarom zou jij dan ombuds moeten worden en niet Tom, die al een jaartje
verder staat in zijn ontwikkeling?

• Stel: er moet heel snel iets worden besloten en de preses neemt deze beslissing. Op de PV komt dan aan
bod dat dat echt een slechte beslissing was. Ga je dan pro-actief te werk, of wacht je tot iemand zegt dat
de preses een echte kut is?

Tom

Motivatie Tom:
Hij heeft ook geen problemen met iemand in het presidium. Hij vindt het plezant om als ombuds die problemen
met een lollige insteek aan te pakken en is voorstander van ’alle kindjes vriendjes’.

Vragen voor Tom:

• Als er iemand iets gedaan heeft dat eigenlijk een straf verdient, kan dat dan op de cantus aan bod komen
of met Sinterklaas?

• Wil je het echt graag doen of heb je je hand gewoon opgestoken?
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• Stel: er moet heel snel iets worden besloten en de preses neemt deze beslissing. Op de PV komt dan aan
bod dat dat echt een slechte beslissing was. Ga je dan pro-actief te werk, of wacht je tot iemand zegt dat
de preses een echte kut is?

• Als iemand tijdens de voorbereiding van een cantus begint te klagen tegen jou, is hij dan aan het klagen
tegen Tom of aan het klagen tegen de ombuds? Hoezeer ga je je functies binnen het presidium gescheiden
houden?

Er volgt een discussie en er wordt gestemd. Tom wordt verkozen.

Scientica

Er vinden drie scienticafés plaats in elk semester. De laatste zal een week vroeger zijn dan vorig jaar, want toen
viel die behoorlijk laat. De Scientica TD is net als vorig jaar in de zesde week van het tweede semester. Plan Sjarel
valt zoals altijd in de derde week en er is nog geen thema voor. De International Week met LBK en VTK is in de
achtste week van het eerste semester. De tweede week van het tweede semester is het cantusweek: maandag is
het Wina, dinsdag is er ’s ochtends een cavacantus van het bestuur, woensdag zijn het Bios en Geos en donderdag
zijn het Chemika en Merkator. De discussie over mogelijke combitickets is nog niet afgerond, want er is nog geen
begroting en ze hebben er nog geen zicht op of dit mogelijk is. Vanuit Wina willen we liefst combitickets, dan
is er veel meer motivatie om naar alle cantussen te gaan. Een leuk idee is om de zedenmeesters allemaal samen
straffen te laten bedenken.

LOKO

Er is nog geen voorzitter of ondervoorzitter. Van 7 tot 11 september organiseren ze een midweek, waar drie
mensen van Wina naartoe mogen. Donderdag 17 september is er een international party waarop wij waarschijnlijk
shifts hebben. Hopelijk zijn hier mensen voor te vinden die niet naar EJWiekent gaan. Op 30 september is het de
studentenwelkom, de 24 urenloop vindt van 20 tot 21 oktober, LOKOmotion is op 26 november en op 5 februari
(in de lesvrije week) is er nog een international party, waarschijnlijk weer met shifts.

Als je als kring niet meedoet aan een activiteit, kunnen ze je niet echt verplichten om shiften te draaien. Bij
de 24 urenloop en Ithaka eigenlijk wel, omdat daar gewoon echt alle kringen nodig zijn. Voor de shiften op de 24
urenloop krijgen de shifters wel goodie bags. Het aantal shiften dat we op activiteiten van LOKO moeten doen
wordt bepaald aan de hand van het aantal mensen dat er in ons presidium zit.

Facebook

Op de Facebook van Wina wordt er vaak gevraagd om dingen te delen. Momenteel zijn daar niet echt regels rond
en oordeelt Jari over wat er wel en wat er niet gedeeld kan worden. KU Leuven Cultuur wordt op die manier altijd
genegeerd. We proberen niet te veel te delen: Span 6= Spam!

Varia

• Joni: ’We zijn nu officieel het nieuwe bestuur. Daarom wou Jari een selfie nemen met de nieuwe ploeg.
Gisteren is er geopperd om mij in varia te laten vragen welke dingen er zeker niet vergeten mogen worden
bij het winkelen, dus zeg maar.’

• Reinout: ’Blackjack en hookers.’

• Fanne: ’Een nieuwe Arno, want die van ons is kapot.’

• Tom Vervoort: ’Dat vind je wel ergens in Brussel-Noord.’
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• Sander: ’We kunnen de ijskar bellen en vragen of die langs hier kan rijden.’

• Tom Vervoort: ’Als ’t regen in november, valt Kerstmis in december.’

• Arno: ’Ik heb gespauwd.’

• Simon: ’Krimpende wind en uitgaande vrouwen, zijn niet te vertrouwen.’

• Reinout: ’Wat ik mij nu afvraag: ze hebben daar die constructie gebouwd en dan weer weg gedaan, waarom?’

• Fanne: ’Dat ze niks te zeggen hebben!’

De vergadering wordt gesloten om 11u04.
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Vrijdag 3 juli 2015 - voormiddag

Aanwezig: Aderik, Alexander, Andreas, Anne, Anton, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Denis, Eline, Fanne,
Gitte, Jari, Joni, Kristof, Lien, Lise, Marlies, Pepijn, Reinout, Sander, Siebe, Simon, Tijl,
Tine, Tom De Groote, Tom Vervoort

Verontschuldigd: Aiko, Arne, Joke, Laurens, Joran, Katrijn, Kevin, Les, Marie, Nick, Quentin, Rik, Stijn Caerts,
Stijn Cambie, Tom Van den Eynde, Wies, Yanice

De vergadering wordt geopend om 10u07.

Statuten en HR

Statuten
Artikel 3.3 Ontvreemden is stelen?
Artikel 4 Waar wordt beslist wat dit standpunt is?
Artikel 8.1 Wat als iemand vraagt om kaart te gaan halen voor iemand anders?
Artikel 8.2 Wat bij overlijden zoals in artikel 10.1?
Artikel 11.1 Het ledenregister staat niet op de gang, want de servers staan op CuDi. Er is geen expliciet register.
Artikel 22 Inhoudelijk niet helemaal duidelijk.
Artikel 26.3 Afkortingen voluit schrijven.
Algemeen De referenties zijn niet goed gecompileerd.

HR
Artikel 1 Nakijken of de richtingen up-to-date zijn.
Artikel 17 Verantwoordelijke voor communicatie naar de leden is eigenlijk zowel Media als Redactie.
Artikel 29 Hier staat halftime in plaats van half-time zoals in de titel.
Artikel 35 Minimum is verkeerd geschreven.
Artikel 62 Verantwoordelijke activiteiten misschien specificeren.
Artikel 79 Weglaten dat de kandidatuurstellingen gepubliceerd moeten worden.
Artikel 87 Verduidelijken wat officiële blaam is.
Artikel 88 Bepaalde dingen moeten in het kringblad staan, zijn wij verplicht een kringblad te hebben?
Artikel 100 Waarom academiejaar en niet boekjaar? Aanwezig zijn behoudens overmacht?
Toevoeging Polonaise als er drie keer staking van stemming is op één vergadering.

Begroting

CuDi: vorig jaar was er 2000 euro inbegroot, maar er is 5000 euro uitgehaald. Er is daarom verhoogd naar 3500,
wat nog steeds erg veilig is.

Cultuur: OPEC is geschrapt omdat dat te duur bleek en het geld zit nu bij toneel, UHO en UZO.

GAK: geen kaas-, bier- en wijnavond, want Cultuur doet iets gelijkaardig in de themaweek. Het geld is naar
de Avatarbar gegaan. De spek en ei eetstand is ook geschrapt.

Onderwijs: organiseert onderwijsontbijt om zichzelf meer onder de aandacht te brengen en meer feedback te
kunnen vragen. Ze vroegen eerst 300 euro, maar dat was nogal veel voor een ontbijt, waarvan je niet eens op
voorhand weet of er volk op af gaat komen. Plan achterban is ook gratis en daar komt ook niet zoveel volk
naartoe. Misschien wilt de KU Leuven ook geld geven.

Schachtenmeester: de drankbonnetjes zijn voor de mensen die een schacht kopen, zodat ze ook nog iets anders
terugkrijgen voor hun geld.
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Webteam: bedankje voor de ouwzakken voor wanneer ze ons helpen met het maken van de nieuwe website.

24urenstand: heel veel geld, want vorig jaar was er te weinig. Spanriemen zitten hier dan ook bij als we
gaan trussen.

Investeringen: een voetbal, een haspel (want Focus heeft ook al geld opzij gezet voor een haspel), een koelbox en
koelzakken, drie goede banden voor de bolderkar (met het geld voor nieuwe banden van Focus, kan al één goede
band gekocht worden), nieuwe zwarte pieten pakken, een stomerij beurt voor het pak van de Sint en een beamer.

Kalender

Verkooples staat er nog niet op en moet op dinsdag in de vierde week. Aardbal met Chemika moet er ook nog bij
en ze hebben gevraagd of dit op 20 of 21 maart kan. Dan hebben wij lasershoot en Lenteconcert. We verzetten
lasershoot naar maandag in de derde week en aardbal komt op 20 maart.

Varia

• Reinout: ’Materiaal.’

• Sander: ’Mag ik van iemand een handdoek lenen om te douchen straks?’

• Anne: ’Om drie uur is het AV.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Kiezen tussen trussen of stellingen WG 24 urenloop 25/07/2015
Technische plannen binnen brengen WG 24 urenloop 10/08/2015
Mailadressen laatstejaars opvragen WG Alumni 14/09/2015
Afspreken met Science @Leuven WG Alumni 14/09/2015
Vragen of Joke en Marie bij Grafisch gaan Iemand 14/09/2015
Vragen of Kristien terug regie doet Simon 14/09/2015
Kaartje kelder maken Materiaal 21/09/2015
Bio en foto op website zetten Nieuwe presidiumleden 21/09/2015
Mailinglijsten aanvragen bij Webteam Posten 21/09/2015
EHBO in orde brengen Tom 21/09/2015
Fotosite afwerken Webteam 21/09/2015

De vergadering wordt gesloten om 11u18.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op 14 september 2015 in ’t Witgoor te Wuustwezel.
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